
 
 

 
 
 
 

Motion till stämma i brf.Asken år 2009. 

 
 
Då man som vi, valt att bo i en förening med 16 st. bostadsrätter, så innebär detta att man är väl 
medveten om att man emellanåt kommer att ( måste) ingå i föreningens styrelse.  
Det är mycket viktigt att alla känner ett stort ansvar för huset och att man är positiv till 
styrelsearbetet. Det känns trist om vi måste finna ”andra former” för att få in anmälningar till att 
vara med i styrelsearbetet.  
Får vi inte ihop en styrelse, så måste vi köpa tjänsten ”utifrån” och denna kostnad innebär 
förmodligen en höjning av våra avgifter. 
 
Det har varit en mycket utmanade uppgift för mig, som valberedare att till Brf. Askens årsmöte 
kunna presentera den nya styrelsens medlemmar för det kommande verksamhetsåret.  
Jag ville också som valberedare ha lite längre framförhållning och förhörde mig då om intresse för 
att vara med i styrelsen för verksamhetsåret 2010?  Det är litet….. 
 
 
Jag vill att vi på 2009 årsstämma diskuterar olika sätt att ”motivera” fler till att bli mer aktiva till 
att vilja komma med i styrelsearbetet.  
 
 
 
 
 
 
Mvh  
Cajsa Wiking 
 
 
 
 

 


